
DROGIE KOLEŻANKI I KOLEDZY SĘDZIOWIE,  TRENERZY,  ZAWODNICY  

SZANOWNE ŚRODOWISKO KARATE  

Pragnę serdecznie podziękować za 4 letnią  współpracę jako Przewodniczący Komisji 

Sędziowskie WKF .  Zaszczytem było dla mnie szkolić grono sędziowskie, wspólnie 

pracować przy organizacji imprez karate z trenerami i organizatorami klubów jak i 

współpracować z Prezesami i Zarządem Polskiego Związku Karate. Jeszcze raz Państwu 

dziękuję i pragnę pogratulować nominacji na moje miejsce panu Jarosławowi 

Lewandowskiemu i życzę mu owocnej pracy i współpracy z całym środowiskiem KARATE. 

 

 

                                                                                          Remigiusz Powroźnik  


